
از کسبه خیابان آیت ا... شیرازی هستم و هر روز از میدان شهدا و مقابل 
ساختمان شورای شهر مشــهد عبور می کنم. حدود هشت ماه است که 
شهرداری قسمتی از پیاده روی مقابل شورای شهر مشهد را به وضع نابه 
سامانی که در تصویر مشاهده می کنید رها کرده است. مگر سنگ فرش 
کردن مســیر چقدر زمان می خواهــد؟ این در حالی اســت که این وضع 
نابه ســامان در چندقدمی شهرداری اســت و امیدواریم برای اصلاح آن 

فکری شود.

روز گذشته در نزدیکی پل عابر پیاده میدان شهید فهمیده ایستاده بودم 
که متوجه شدم در اقدامی خطرناک دو جوان از پایه های پل عابر پیاده بالا 
رفته اند و روی قوس پل در حال سرســره بازی هستند! هر لحظه امکان 
داشت با برهم خوردن تعادل به پایین سقوط کنند و حادثه ای رقم بخورد. 
خانواده ها مراقب فرزندان شان باشــند تا این گونه تفریحات خطرناک 
باعث ایجاد حادثه برای دلبندان شــان نشــود.از شــهرداری منطقه هم 

خواهش می کنم فکری برای مسدود کردن این قسمت از  پل  بکنند.

شهروندخبرنگارشهروند خبرنگار

تفریح خطرناک!وضع پیاده رو در چندقدمی شهرداری

دوربــیــن خــوانــنــدگــان

 ستون یادداشــت خوانندگان به بیان نظریات  و حرف های 

مردم در حوزه های مختلف می پردازد کــه الزاما مورد تأیید 

روزنامه نیســت. شــما مخاطبــان گرامی روزنامه خراســان 

رضوی می توانید مطالب، یادداشت ها و دلنوشته های خود 

را برای ما ارسال کنید تا در همین ستون منتشر شود.  مطالب 

خود را به شماره تلگرام  09393333027 ارسال کنید.

یــادداشــت خــوانــنــدگــان

اولیایی

مشکلات معلولان فقط برای یک روز 
نیست

هر ســال در روز جهانی معلولان و روز عصای سفید برای حمایت از 
معلولان همایش هایی برگزار می شود و مسئولان در جایگاه های 
مختلف حقوق از دست رفته معلولان را یادآوری می کنند. از اشتغال 
معلولان در مراکز دولتی و خصوصی گرفته تا مناسب سازی خیابان 
ها و...، از نطق های پیش از دستور نمایندگان محترم مجلس گرفته 
تا بررســی ابعاد قانون حمایــت از معلولان و توجه بــه ضمانت های 

اجرایی این قانون و ...
گویا تمام این مشــکلات در همین هفتــه قرار بوده برطرف شــود و 
به همین دلیل در 51 هفته باقی مانده از ســال دیگــر نباید درباره 
حمایت از معلولان و رســیدگی به مشــکلات آنان ســخنی به میان 
آورد. متأسفانه بیشتر این صحبت ها به همین روز و هفته بسنده می 
شود و پس از آن دیگر خبری از رسیدگی به حقوق معلولان نیست. با 
پایان یافتن این هفته دستگاه های مسئول حتی از برخی از وظایف 
محوله خود نیز سر باز می زنند و پرونده حمایت ها و پیگیری حقوق 
معلولان تا سال آینده بسته می شود.امیدواریم حمایت از معلولان 
و فراهم کردن شرایط کاری و زندگی این افراد در تمام روزها مدنظر 
مسئولان و تصمیم گیران باشد تا روز به روز محدودیت هایی که برای 
ما به عنوان یکی از قشرهای این جامعه وجود دارد، کمتر و کمتر شود. 
این روزها محدودیت ها برای ما معلولان کم نیست، ذکر تک تک آن 
ها هم آن قدر طولانــی خواهد بود که در این نوشــته نمی گنجد. از 
همین رو انتظار ما این است که همراهی و همیاری معلولان تنها به 
همین هفته منحصر نباشد و مسئولان در هر اقدامی، نگاهی هم به 

معلولان و شرایط آن ها داشته باشند.

حرف مردم
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برای اطلاع مسئولان
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مخاطبان گرامی، ستون»برای اطلاع مسئولان « صدای شما را به صورت مستقیم به اطلاع مسئولان استان می رساند.

شما مخاطبان گرامی روزنامه خراسان رضوی 

می توانید سوژه ها، مطالب، یادداشت، 

دلنوشته و عکس های خود را برای صفحه 

پیگیری حرف مردم ارسال کنید. 

نیروی انتظامی
 مدتی است در محله شهید مشکینی قاسم آباد مشهد شاهد 
دزدی خودرو، باتری خودرو و سیستم صوتی آن هستیم. اگر گشت 

پلیس در این منطقه بیشتر شود دیگر شاهد این مسائل نیستیم.

آلودگی هوا
 روز سه شنبه هوای مشهد در وضعیت هشدار بود، چرا مدارس 

تعطیل نشد؟ اگر هر شهر دیگری بود حتما تعطیل می شد.
 هوای مشهد به طور وحشتناکی طی چند روز اخیر آلوده شده 
و تنفس بسیار مشکل است. مسئولان نیز دست روی دست گذاشته 

اند و هیچ اقدامی برای رفع این مشکل نمی کنند.

شهرستان ها
 شــهرداری قوچان گویا تــوان پرداخت هزینه ســاخت بنای 

شهدای گمنام را ندارد. از خیران شهرتقاضا دارم همت کنند.
 تلفن های ثابت کوچه امام خمینی )ره( 8 در روستای شاداب 
بخش مرکزی نیشابور، شــب ها قطع می شــود. چندین مرتبه به 
مسئول مخابرات شاداب اعلام کردیم ولی تاکنون هیچ نتیجه ای 

نگرفته ایم.
 در جاده مشــهد – نیشــابور بعد از شــهر ملک آباد، سه راهی 
نیشابور و تربت حیدریه هیچ گونه روشنایی وجود ندارد. با توجه به 
تردد زیاد خودروها و خطرات احتمالی خواهشــمند اســت برای 

روشنایی آن اقدام شود.

پردیسبان
 تکلیف سهامداران پردیسبان چیست؟

شهرداری
 بولوار ولایت، ورودی خیابان ولایت 7 نیاز شدید به سرعت گیر 
دارد، چند بار استشهاد محلی برای شهرداری منطقه 5 ارسال شد 
ولی متاسفانه اقدامی نشد. خواهشمند است شهرداری اقدامی 

کند.
 بافت قلعــه آبکوه واقع در خیابان شــهید دســتغیب، بســیار 
فرسوده و دارای کوچه های نامنظم است. چرا شهرداری اقدامی 

انجام نمی دهد؟
 با توجه به کمبود آب و توصیه های مســئولان به مردم درباره 
صرفه جویی در مصرف، آیا آبیاری فضای سبز وسط بولوار مجد که 
از چند وقت پیش هر شب سرریز شده و به   خیابان ریخته می شود را 
هیچ کدام از مسئولان محترم ندیده اند؟ لطفا به اطلاع شهرداری 
محترم منطقه برسانید چون علاوه بر اسراف، قطعا موجب ایجاد 

خطر و حادثه به دلیل لغزندگی خیابان خواهد شد. با تشکر.
 لطفا فکــری به حال پیــاده روهای خیابان گلشــاد در منطقه 

خواجه ربیع بکنید. سال هاست که به آن بی توجهی می شود.
 از طرف چهارراه شهید فرامرز عباسی به طرف میدان جانباز 
نیاز مبرمی به دوربرگردان وجود دارد. از مسئولان سازمان ترافیک 
و شهرداری درخواست می شود به این امر مهم توجه کنند چون در 
زمان اوج ترافیک ساکنان این منطقه باید میدان را دور بزنند که این 

خود ترافیک زیادی را به همراه دارد.

مسکن و شهرسازی
 مسکن و شهرسازی از سال 92 تا کنون تکلیف سند زمین های 
تعاونی 4 نیروی انتظامی رابه نشانی خیابان میثاق 34 مشخص 
نکرده، برای تعدادی از قطعات قبلا سند صادر شده ولی از سال 92 

تا کنون برای بقیه اقدامی نشده است. چرا؟

بهداشت و درمان
 به نظر شــما چرا باید یک پزشــک متخصص ویزیت 50 هزار 
تومانی بگیرد؟ چرا بیشتر آن ها دستگاه کارت خوان دارند ولی فقط 

پول نقد می گیرند؟
 من یک بیمار روماتیســمی هســتم که 10 ســال اســت با آن 
درگیرم. به دلیل مصرف طولانی مدت کورتون، کبدم دچار مشکل 
شدیدی شد و دیگر امکان استفاده از آن داروها را ندارم. الان یک 
سال است که از آمپول »رمیکید« استفاده می کنم. هر 45 روز سه 
آمپول باید تزریق کنم. تا دو ماه پیش این سه آمپول را به مبلغ 260 
هزار تومــان تهیه می کردم ولــی الان باید برای همین ســه آمپول 
حدود 700 هزار تومان پول بدهم و این اصلا برای من مقدور نیست 
. کلی پیگیری کردم تا حمایتی شود ولی هیچ جوابی نگرفتم. اگر 
وضع به همین منوال پیش برود همه بیمارهای مشابه من با مشکل 
مواجه خواهند شد. چرا برای حمایت از ما اقدامی نمی شود؟ لطفا 

پیگیری کنید.

متفرقه
 پیگیر حق ما کارگرانی که در شــرکت های اکسیژن کار می 
کنیم باشــید. 12 ســاعت کار با کپســول های اکســیژن که وزن 
هرکدام آن 50کیلو است، سخت و طاقت فرساست. ما روزی 560 
کپســول را خالی و مجدد بار مــی کنیم. به خاطر عمــر زیاد برخی 
کپسول ها کار کردن با آن ها خطرناک است. اما با همه این اوصاف، 

پایه حقوق 8 ساعت کار به ما می دهند. لطفا به فکر ما باشید.

شرکت برق
 شرکت برق که در جواب بنده اعلام کرد از محله محمدآباد 32 
بازدید کرده و نیازی به روشنایی احساس نکرده است، کافی است 
از ســاکنان محله تحقیق کند یا از پاســگاه محل   اســتعلام بگیرد 
تامتوجه شود نبود روشــنایی کافی چه مشــکلاتی را ایجاد کرده 

است.
 اخطاریه های پرداخت نکردن قبوض برق به تازگی به شکلی 
محترمانه برای مشترکان ارسال می شود بنابراین وظیفه دانستم از 
این عزیزان نهایت تشکر و سپاس را داشته باشم . ای کاش این طرح 

نهادینه شود و خودمان به یکدیگر احترام بگذاریم.

آب و فاضلاب
درباره آب شــرب منطقه مهرمادر در خواجه ربیع عرض کنم 
گاهی اوقات شیر آب را که باز می کنیم داخل سینک پر از ماسه می 
شــود و رنگ آب نیز گاهــی اوقــات قهوه ای اســت. هر چه بــا آب و 

فاضلاب تماس گرفتیم پاسخی ندادند. لطفا شما پیگیری کنید.
 ساکن قاسم آباد، بولوار حجاب 64 هستم. مدت مدیدی است 
که اواخر شب بوی مشــمئزکننده و زننده ای که بسیار آزار دهنده 
است در فضا پخش می شود و به احتمال زیاد به دلیل تخلیه فاضلاب 
در جوی های همین محل اســت. در روزنامه مشاهده کردم دیگر 
ساکنان این منطقه هم از این موضوع بسیار ناراحت هستند. بو به 

حدزیادی آزاردهنده است.

تعزیرات 
 شما زحمت کشــیدید و با گزارش های خود از گران فروشی 
پارکینگ فــرودگاه، موضوع را بــه طور کامل به اطلاع مســئولان 
رساندید. تعزیرات حکومتی نیز حکم را صادر کرد و به اطلاع مردم 
رســاند ولی نتیجه آن »هیچ« بود. نرخ پارکینگ همچنان 1500 

تومان است. 

گلایه اهالی خیابان حرعاملی 55 از مشکلات وجود کارخانه مخروبه در منطقه 

دود کارخانه مخروبه رب در چشم مردم 
شهردار منطقه 2: خرید ملک برای شهرداری اولویت ندارد 

گزارش میدانی

عقیل رحمانی

»ســوله متروکــه و مخروبــه ای کــه در خیابان حــر عاملی واقع شــده، 
مشکلات فراوانی را برای اهالی در پی داشته است. قرار است این سوله 
قدیمی و محوطه جلوی آن تبدیل به خیابان 25 متری )حرعاملی 55( 
شود که هنوز بعد از گذشت سال ها بازگشایی نشده است. در گذشته 
زمین موجــود متعلق به یک کارخانه بود اما ســال هاســت در آن هیچ 
فعالیتی صــورت نمی گیرد و به مکان متروکه ای تبدیل شــده اســت.
مالک یا مالکان هم با بازگشایی این مسیر در صورتی که شهرداری حق 
و حقوق آن ها را پرداخت کند و به باقی مانده ملک آن ها امتیاز ساخت 
در عوض ملک در مسیر بدهد موافقت کرده اند. منازلی که با این سوله 
دیوار مشترک دارند تمام دیوارشان فرسوده شده  و محل رفت و آمد 
حیوانات موذی از جمله حشرات ناقل بیماری است. یک بار هم ماموران 
بهداشت از طرف دادستانی به محل اعزام شده اند و گزارشی از وضع 
نابه سامان بهداشتی این مکان و تهدید جدی علیه بهداشت عمومی 
تهیه کرده اند. همچنین محوطه جلوی این سوله که در حاشیه خیابان 
حر عاملی قرار دارد، به محلی برای تجمع افراد معتاد و ولگرد تبدیل 
شده است. اهالی منطقه مراجعات و مکاتبات فراوانی با شهرداری از 
سال های گذشــته داشــته اند که هیچ کدام از آن ها نتیجه ای نداشته 
و شهرداری همچنان در بازگشایی این مســیر تعلل می کند. فقط در 
سال 1391 یک توافق نامه برای بازگشایی این مسیر تنظیم شده که 
وکیل مالکان و مدیر املاک منطقه و... همه پای توافق را امضا کرده اند 
و تنها شهردار منطقه امضا نکرده که همین باعث باز نشدن مسیر شده 
است. یکی دیگر از مشکلات اهالی دور شدن راه مدرسه فرزندان است 
که دانش آموزان مجبور هستند مسیر  کوچه پس کوچه را طی کنند تا 

به خیابان اصلی برسند.«

این بخشی از نامه ارسالی از سوی اهالی خیابان حر عاملی به روزنامه 
»خراسان رضوی« است که به امضای بیش از 35 نفر از ساکنان منطقه 
رســیده و در آن ضمن گلایه از تعیین تکلیف نشدن کارخانه متروکه 
ای که سال ها بدون هیچ گونه تغییر رها و باعث ایجاد مزاحمت های 
فراوانی برای اهالی شده، خواســتار پیگیری موضوع شده اند.برای 
بررسی میدانی گلایه ها ســری به محل این کارخانه متروکه واقع در 
خیابان حرعاملی 55 می زنیم. از حاشــیه خیابان کــه وارد محوطه 
کارخانه متروکه می شوی همه چیز رنگ دیگری می گیرد؛ سوله های 
قدیمی درحال تخریب، شیشه های شکسته، دیوار های تخریب شده 
و... همه و همه نشان از وضعیت نابه سامان این کارخانه متروکه دارد 

که مشکلات زیادی را برای اهالی به وجود آورده است؛ مخروبه ای که 
زمانی کارخانه رب بوده و امروز جز ویرانه ای از آن باقی نمانده است.

بازگشایی معبر از اولویت های شهرداری نیست	 
برای پیگیری گلایه های شــهروندان با شــهردار منطقه 2 مشهد گفت 
و گو می کنیم. قلندر به اولویت های شــهرداری برای بازگشــایی معابر 
اشاره می کند و درباره گلایه اهالی این منطقه به »خراسان رضوی« می 
گوید: ملک مد نظر شهروندان شخصی است و شهرداری هم برای خرید 
کارخانه قدیمی بودجه ندارد.وی تصریح مــی کند: خرید ملک مذکور 
برای شهرداری اولویت نیست، با توجه به این که ملک مد نظر قیمت بالایی 
دارد، برای شهرداری منطقه ضرورتی ندارد که آن معبر بازگشایی شود 
چرا که بازگشایی آن معبر به کاهش ترافیک منطقه کمکی نمی کند. وی 
تاکید می کند: برای شهرداری پروژه هایی با اولویت بالاتر وجود دارد که 

در حال پیگیری آن ها هستیم و اگر پروژه ای جزو اولویت های شهرداری 
باشد و گره ای از کار مردم بازکند حتما برای آن فکری خواهد شد.

امتیاز شهرداری به مالک در صورت توافق	 
شهردار منطقه 2 اختیارات نمایندگان مالک کارخانه را ناکافی می 
داند و می گوید: با توجه به این که ملک شخصی است، مالک می تواند 
به شهرداری مراجعه و برای عقب نشینی ملک اقدام کند و طبق قوانین 
جاری شــهرداری به مالک امتیازهایــی داده خواهد شــد، اما مالک 
خودش حضور ندارد و فقط نمایندگان وی پیگیر برخی امور هستند. 
وی می افزاید: مالک برای عقب نشینی علاقه ای از خود نشان نمی 
دهد و نمایندگان وی هم اختیارات کافی در این زمینه ندارند، دراین 
زمینه، بارها جلسه ای با نمایندگان مالک گذاشته ایم اما هر بار کار رها 

شده و از سوی آن ها پیگیری نشده است. 

بــرای اســتــحــضــار مــردم

 نمابر: 37626501 051

مسئولان و مدیران روابط عمومی ســازمان ها می توانند پاســخ های خود به پیامک های مردم را از طریق پست 
الکترونیکی kho.razavi@gmail.comبه روزنامه خراسان  رضوی ارسال کنند. پاسخ  مسئولان به پیامک های 

مردمی، روزانه در همین ستون منتشر خواهد شد و به استحضار مردم خواهد رسید.

 آموزش و پرورش

معدن دوست

» ولی یکی از دانش آموزان مدرسه دخترانه »چین چین« در محدوده ناحیه 
7 آموزش و پرورش مشــهد هســتم. چند روزی است که قســمتی از سقف 
کلاس مدرسه فروریخته و مدیران مدرسه در اقدامی که جای تقدیر دارد، 
دفترشــان را تخلیه و دانش آموزان را به صورت موقت به آن جا منتقل کرده 
اند و خودشان در راهروی مدرسه مستقر شــده اند. از مسئولان آموزش و 
پرورش تقاضا داریم هرچه ســریع تر فکری برای بازســازی کلاس بکنند تا 
هم دانش آموزان به کلاس خود برگردند و هم مدیران مدرسه از بلاتکلیفی 

در بیایند.«

شهرداری منطقه 7

»المان ها و نمادهای شــهری برای زیباسازی و انتقال 
مفاهیم شهروندی در خیابان ها و میادین جانمایی می شود 
اما نکته ضروری در ســاخت این المان هــا، ایمن بودن آن و 
نظارت بر این است که خطرساز نباشند. در تقاطع خیابان 
مهدی و خلــج واقع در منطقه ســیدی مشــهد، یک آب نما 
نصب و در کنار آن تابلوی خطر بــرق گرفتگی هم قرار داده 
شده است. آیا نصب یک آب نمای خطرساز در شهر ضرورت 

دارد؟«

 به اطلاع می رســاند، نصب علایم هشدار در کلیه مکان 
های عمومی مرسوم و برای جلوگیری از حوادث احتمالی 

است و دلیل رعایت نشدن مسائل ایمنی نیست.

»قابل توجه شــهردار منطقه 7 مشــهد، وقتــی ارباب 
رجوع بالای سر کارمند بود، کاری انجام نمی شد، حالا که 
شما جلوی در ورودی چند میز گذاشته اید که جلوی ارباب 
رجوع را بگیرید آیا کاری انجام خواهد شــد؟ کجای دنیا از 
ورود ارباب رجوع به داخل شــهرداری جلوگیری می شود 

که شما این طرح را اجرا کرده اید؟«
 به اســتحضار می رســاند، شــهرداری منطقه 7 مشهد 
در راســتای تکریم ارباب رجوع و شــفاف سازی خدمات 
شهرســازی از تاریخ 96.5.28 مبادرت به تغییراتی در 
نحوه پاسخ گویی به متقاضیان و مراجعه کنندگان کرده 
است که مزایای این طرح به این شرح است: قطع دست 
واسطه ها و جلوگیری از لابی گری و ...، ثبت درخواست 
ها به صورت سیستمی و ثبت تمام مراحل اعمال شده بر 
روی پرونده به صورت سیستمی، قابلیت رهگیری توسط 
ارباب رجــوع، کوتاه شــدن زمان پاســخ گویی بــه ارباب 
رجوع، نظــارت لحظه به لحظــه مقام بالادســت ) معاون 
شهرســازی و شــهردار منطقه( بــه صورت سیســتمی بر 
فعالیت های کارشناسان و رصد مدت زمان پاسخ گویی 
و درکنار همه این مزایا، حضور فیزیکی شــهردار منطقه 

ومعاونــان درکنار ایــن طرح باعــث بهتر شــدن عملکرد 
کارشناسان شده است.

الیت
»کجای دنیا ســراغ دارید که برای پــارک خودرو کنار 
خیابان ساعتی 800 تومان پرداخت کنند وشرکت محترم 
هیچ گونه مسئولیتی در قبال خسارت یا سرقت از خودرو 
برعهده نگیرد؟ الان شرکت الیت برچه اساسی این هزینه 
بالای پارک کنار خیابــان را دریافت می کند؟ آیا نظارتی بر 

کار این پارکبان ها وجود دارد؟«
 به استحضار شــهروندان گرامی می رســاند، براساس 
آخریــن مصوبه شــورای اســلامی شــهر مشــهد مقدس 
درباره مدیریت پارکینگ های حاشــیه ای و غیر حاشــیه 
ای از ابتدای شهریور ماه 1396، تعرفه پایه کلیه معابر به 
ازای نیم ساعت دوم به بعد به میزان 200 تومان کاهش 
داشــته و برای معابر الف، ب و ج به ترتیب 600،500و 
400  تومان محاسبه می شــود.همچنین تصاعد مثبت 
15درصدی نیز حذف شده است. بنابراین دیگر معبری 
با تعرفه 800 تومانی وجود خارجی ندارد. همچنین باید 
به این نکته مهم اشــاره کرد که دریافــت هزینه توقف در 
حاشیه معابر، اهرمی قانونی برای کاهش توقف های بلند 
مدت خودروها در حاشیه معابر است و شهرداری مشهد 
و به تبع شرکت ترافیک هوشــمند الیت هیچ مسئولیتی 
در قبال امنیت خودروهای پارک شــده درحاشــیه معابر 
نخواهند داشت.توجه شهروندان گرامی را به چند نمونه 
از تعرفه های توقف  در حاشیه معابر در نقاط مختلف دنیا 
جلب می کنیم:هزینه توقف در معابر حاشــیه ای کشــور 
امارات متحده عربی به طور متوســط 2000تومان ، در 
انگلســتان 13000تومــان، در شــهر مســقط )پایتخت 
عمان( 2200تومان،  در بیروت )پایتخت لبنان( 6700 
تومان و در مسکو )پایتخت روســیه( 5400 تومان برای 
یک ساعت بوده و جریمه تخلف توقف ممنوع دراین کشور 

نیز 300 هزار تومان است.

این پیامک ارســالی یکی از شــهروندان به ســامانه حــرف مردم روزنامه »خراســان 
رضوی« است که از بلاتکلیفی دانش آموزان و مسئولان مدرسه »چین چین« مشهد 
به دلیل فروریختن سقف یکی از کلاس ها گلایه مند بوده و خواستار بررسی موضوع 

شده است.

ترکیدگی لوله عامل جابه جایی دانش آموزان	 
کارشناس مسئول اداره اطلاع رســانی و روابط عمومی اداره کل آموزش و پرورش 
استان در پاسخ به این گلایه می گوید: در پیگیری های انجام شده مشخص شد در 
یکی از کلاس های مدرســه »چین چین« در قسمتی از سالن مدرســه که به وسیله 
دیوارهای گچی پیش ساخته جداسازی شده بود، ترکیدگی لوله ایجاد شده است 

که بر اثر این ترکیدگی قسمتی از دیوار نم می زند و ترک می خورد. 
وی می افزاید: پس از آن سازمان نوسازی مدارس از محل بازدید و کلاس مربوط را 
ناایمن معرفی می کند.وی تصریح می کند: بر همین اساس، مدیران مدرسه برای 
آن که در روند تحصیلی دانش آموزان خللی ایجاد نشود، لوازم اتاق خود را تخلیه و 
دانش آموزان را به آن جا منتقل می کنند. خودشــان نیز بــرای پیگیری امور اداری 
لوازم مربوط را به نمازخانه مدرسه منتقل می کنند و به صورت موقت در آن جا مستقر 
می شوند.وی تصریح می کند: قرار شد برای رفع مشکل ایجاد شده قسمتی از دیوار 
گچی بین مدرسه »چین چین« و دبستان زمزم برداشته و دو کلاس از مدرسه زمزم به 
مدرسه چین چین الحاق شود تا مشکل رفع شود، تصور ما بر این است که این اقدام 

طی دو روز آینده انجام شود.

پاسخ آموزش و پرورش به مشکل فروریختن سقف یک کلاس 

درس درمشهد 

 بلاتکلیفی دانش آموزان و مدیران 
مدرسه »چین چین« تا 2 روز آینده رفع می شود 
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